

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

4 maj 2022

Plats: grupprum plan 5

Fika: muffins, choklad apelsinkrokant och kaffe

Närvarande: Julia Nordlöf (Ordförande), Cornelia Haag (Vice ordförande), Pernilla Karlsson (Kassör), Alexander Sjölund (Pas), Emilia Eckerlid (kommunikatör och Arkipelago), Markus Clasén (Las), Maria Helgesson (Sekreterare).

1. Mötet öppnas kl. 12.06

2. Fika och samkväm med styrelsen

Superrrrsnabbt möte pga plugg. Vi vill inte bli underkända.

3. Nämndrapport

JML om marknadsföring av workshopen: festeriets medlemmar blev bjudna och inte andra utskott. Det var en lyckad workshop, tar mer än gärna emot feedback.

Tre anmälningar på schemainsidentrapporten. Det handlar om systematiska fel hellre än individuella incidenter.

Styrelsen diskuterar felaktiga schemafel.

4. SM motioner

Nästa måndag kl 9 blir det möte för att bereda motioner
....Det bjuds på mat och dryck.
Bjuds även på mat imorgon på medlemsmötet.

5. Äskningar

Styrelsen diskuterar äskning från Mottagningen. 5000 kr för att starta igång Phös. Delade åsikter, gynnar det medlemmarna? Det handlar om inköp av skor/huvudbonader. Mottagningen har redan fått 50 000 kr, 5000 kr till Phöset som bör tas från mottagningens budget. En omprioritering i mottagningens budget. Å andra sidan vill styrelsen gynna medlemsinitiativ och det kan kosta att starta upp saker.

Styrelsen diskuterar vidare om Phös: pengarna ska läggas på något som bättre gynnar alla. Med äskning från FOGA för att sänka biljettkostnader är det mer specifikt och det blir ett centralt kvitto dit de äskade pengarna går till.

Mötet godkänner inte äskning från Mottagningen, men vill föra en dialog och hjälpa dem omformulera äskningen för att äskningen ska gå igenom.

Mötet godkänner äskning från FOGA.

6. Hemsidan

Saknas protokoll, möteshandlingar, osv osv, vi tar detta efter deadline. Slutet av Maj.

7. SM

Slås samman med punkt 4.

8. Övriga frågor

Mötet avslutas kl. 12.58